

TABLE OF CONTENTS

目 录

瑞雷面波勘探技术研究现状及发展

Research Status and Development of Rayleigh Surface Wave Exploration Technology

- 杨莎莎, 李瑜, 李刚, 刘聪, 胡雪婷, 高帅锋..... 1

高低温循环作用后 CFRP 与混凝土的黏结性能试验研究

Experimental Research on Bond Performance of CFRP and Concrete after High and Low Temperature Cycling

- 董志彦, 黄鲁玉, 周万里, 刘桂荣..... 9

基于 MATLAB 的自锚式悬索桥空间主缆找形计算分析

Form Finding Calculation and Analysis of Space Main Cable of Self Anchored Suspension Bridge Based on MATLAB

- 黄颖, 苏文明..... 18

探地雷达数据处理方法综述

Review of Data Processing Methods for Ground Penetrating Radar

- 杨莎莎, 刘聪, 李刚, 李瑜..... 25

TiO₂ 光催化剂在透水混凝土上的多功能应用进展

Progress in Multifunctional Application of TiO₂ Photocatalyst in Pervious Concrete

- 杨智杭, 武金婷, 马中新, 徐璟..... 32

微波快速干燥法在混凝土水胶比控制中的应用研究

Study on the Application of Rapid Drying Method Using Microwave in the Control of Water-Cement Ratio of Concrete

- 付镜, 刘家彬, 庞超明, 秦鸿根..... 41

层状岩质边坡弯曲倾倒破坏研究进展

Developments in the Study on Flexural Toppling Failure of Foliated Rock Slopes

- 沈均, 张涛..... 50

有限分析钢管和格式塔架的地震响应

Finite Analysis of Seismic Response of Steel Tube and Lattice Tower

- 孙凯琦, 高春彦..... 60